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Dagsorden/Referat Holeby landsbyordning 
Dato og klokkeslæt:  Torsdag d. 21/3 kl. 16:30- 19.00 

Sted: Personalerummet 

Forplejning: Kold kartoffelsalat med frikadeller 

Deltagere: Bettina Olsen, Konstitueret LBO – leder og referent. Rikke Jensen Formand, 

skolerepræsentant. Mia Pedersen, Næstformand, skolerepræsentant. Lisette Sørensen, 

dagtilbuds repræsentant. Christina Ølgaard dagtilbud repræsentant. Lena Thorsager 

skolerepræsentant. Malene Andreassen skolerepræsentant. Pia Thuesen, 

medarbejderrepræsentant.  

Fraværende:  Tina Jansen, medarbejderrepræsentant fra daginstitutionerne,  Thomas Kofoed Hansen, 

Konstitueret Dagtilbudsleder, Ane Høgh, dagtilbud repræsentant, Kia Brun Borgstrøm, 

elevrådsrepræsentant,  

Mødeleder: Rikke Jensen 

Referent:  Bettina Olsen 

  

1. Godkendelse af dagsorden  

Sagsfremstilling: 

 

Beslutning: Godkendt 

 

2. Nyt fra ledelse, Formand og Elevråd  

Sagsfremstilling: Ledelse, Formand og Elevråd information. 

 

Beslutning: Se nedenstående 

 

Ledelse:  

Økonomi:  Det nye budget for skoledelen blev forelagt og gennemgået. Budgettallene 

for SFO og børnehaven er ikke færdige endnu. 

Personalesituation:  

• Skole 

Der har i dag været afholdt den indledende proces i omplacering af 

medarbejdere i forhold til skolernes økonomi og lukning af Horslunde 

og Holeby Landsbyordning. Dette gælder også SFO´en. 

Indskolingen har taget godt imod ændringerne af voksne. 

Mellemtrinnet er stadig i en tilpasningsproces i forhold til 

sammenlæsning. 

• SFO 

De arbejder på overgangen med 3. klasserne som bliver klubbørn. 

Der planlægges den store SFO-klubfest som afholdes fredag d. 19. 
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april 2024 på Holebys matrikel i samarbejde med Søllested og 

Østofte. Vi har valgt at invitere klubberne i Ungdomsskoleregi- 

Rødby- Maribo og Nakskov.  

 

• Børnehaven 

Der er ny ledelse, som er meldt ud til bestyrelse og forældre. 

Ansættelsesproces er igangsat og forventes ansættelse pr. 1. juni 

2024. 

Der arbejdes på en løsning i forhold til chauffør til bussen ved 

personalets fravær og hvis ikke det passer med leders kalender. 

(pga. møder og andet)  

Vi afholder pædagogisk dag den 13. april hvor vi bl.a. får snakket om 

struktur og kerneopgave. Mere info følger derefter. 

Vi føler at personalegruppen rykker sammen om deres kerneopgave 

og vil løfte den bedst muligt. 

Der opfordres til at man kommer til os, hvis der skulle være nogen 

spørgsmål eller andet.  

Kommende aktiviteter:  

Der kommer en del ud af huset arrangementer i den kommende tid. 

4. april: 6. kl. Celf. 

8.-10. april: 3. klasse lejrskole i Vordingborg. 

23. april Tivoli 6. klasse som en del af skolepatruljeopgaven. 

30. maj: Madens Folkemøde 2.- 6. klasse. 

Formand: 

Under punkt 3. 

Elevråd:  

Gennemgang af elevrådet referatet fra sidst. Elevrådet har fokus på trivsel i 

frikvartererne. Elevrådet af lavet en kortlægning og analyse af deres opfattelse af 

frikvarterne. Lærerne vil have det som punkt på pædagogisk møde. 

3. Evaluering af møde med bestyrelsen i Rødby Skole 

Sagsfremstilling:  

Gensidig drøftelse af møde onsdag d. 20/3- 2024 på Rødby Skole. 

 

Beslutning:  

Der blev talt om klassedannelse til kommende skoleår. I stedet for at lave ens regler om 

klassedeling blev antal af klasser og elevtallet gennemgået på mødet. Der blev henstillet 
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til, at hver enkelt klasse blev sammensat ude fra antallet af kommende elever fra Holeby 

samt klassesammensætningen. Det var nødvendigvis ikke sådan, at det var 

lighedsprincippet der var målet, men eleven og klassens trivsel der var i fokus. 

Dette vil blive vurderet af et team, bestående af afleverende - og kommende klasselærer 

samt en leder fra hver skole. 

6. klasse, kommende 7. klasse bliver delt efter aftale klassedannelsesprincipper. 

Thomas Østergaard var til stede, der blev talt ny aftale for folkeskolen og 

skolebestyrelses opgaver. 

Holebys bestyrelse nævnte trafik og busstation i kommende skoleår over for Thomas, 

som ville bringe det videre til direktionen. 

4. Overgang til nye skoler august 2024  

Sagsfremstilling: 

Hvordan arbejdes der med overgangen til de nye skoler i forhold til de aftaler, der er 

lavet bestyrelserne imellem Rødby og Holeby. 

Den første aktivitet er planlagt og de fleste besøg starter i Holeby. 

Forslag om at overgå til nye SFO´er 1. juli 2024. Samt nedlukning af skolen, sidste 

skoledag mv.  

 

Beslutning: 

Der er aftalt socialaktiviteter Rødby skole og Holeby imellem.  

Status på indgående aftaler og fremtidige aktiviteter. 

0. Der er kun 1 elev der skal til Rødby. Der laves en individuel aftale om at komme 

en dag eller to på besøg i Rødby. 

1. klasse har aftalt dato og skal mødes og lege sammen. 

2. klasse har aftalt skattejagt her i Holebys udeområde. 

3. klasse har aftalt besøg her den 24. april. 

4. klasse har aftale i april.  

5. Der er kun 1 elev der skal til Rødby. Individuel aftale om at komme en dag eller to 

på Rødby skole. 

6. klasse har en aktivitet i Lalandia og er inviteret til volleydyst d. 6. maj på Holeby 

af vores idrætslærere.  

Der blev drøftet om, hvordan overgangen til de nye SFO. Der er aftalt i både Maribo og 

Rødbys SFO´er. Der var opbakning fra bestyrelsen om at tilbyde forældrene, at deres 

børn indskrives i de nye SFO´er 1. juli 2024. Så skole og SFO i Holeby lukker samtidigt. 

Personalet fra SFO´en ville kunne være med i overgangen den første måned de nye 

steder. 

 

Skolefest d. 20. juni.  
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Der blev vendt et forslag om at lukke de ordinære skoledage d. 25. juni for skoleelever 

og lave de sidste resterende dage i et samarbejde med SFO´en. Dels for at kunne 

imødekomme en ordentlig nedpakning for personalet. Ledelsen kontakter Espen, for at 

drøfte denne mulighed. 

5. Fravær 

Sagsfremstilling: 

Drøftelse af fravær. Der tages udgangspunkt i statistik og udtræk på fraværsrapport på 

både elev og personaledel. 

 

Kopi udleveret til mødet. 

Beslutning: 

 

Der blev spurgt ind til de forskellige procenter og der var en orientering og drøftelse 

vedr. trivsels indsatser og fraværsindsatser. 

Vi ser pt. en stigning og søgning via elevens egen læge til Julemærkehjemmet. Dette 

primært i 6. klassetrin. 

6. Trivselsmåling på skoledelen 

Sagsfremstilling: 

Resultatet af national trivselsmåling gennemgås og drøftes. 

 

Beslutning: 

Udgår da der ingen resultater er kommet endnu. 

 

7. Evt.  

 

Næste møde d. 22. april 2024 klokken 16.30-19.30 

 

Børnehavens udvikling/budgetbalance er kommende punkt. 

 

 

 


